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    S-CAPE Becomes Caresyntax®


    
    June 12, 2018June 7th, 2023    


      

  
				
		

			
			

			

  
  

		
      
        Die nächste Dimension für Ihre integrierten OP-Lösungen

caresyntax® – Die Experten für intelligente Integrationslösungen im OP und dessen klinischer Umgebung

Seit mehr als 25 Jahren ist das deutsche IT-Unternehmen S·CAPE® ein wegweisender Produzent innovativer Integrationslösungen für die OPs der Kliniken und der mit ihnen verbundenen Funktionsbereiche.

caresyntax® – Unter diesem neuen Firmennamen werden wir unsere Erfolgsgeschichte fortsetzen. Dabei beschreiten wir mit einem deutlich erweiterten Produktportfolio neue Wege, die zunehmend durch unsere leistungsfähige Softwaresuite qvident® geprägt werden. Auf deren Basis schaffen wir die Voraussetzungen für die weitere Optimierung des Workflows im OP und die Reduzierung des administrativen Aufwands.

Bitte besuchen Sie für weitere Informationen unsere neue Webseite,

schreiben Sie uns (caresyntax@caresyntax.com) oder rufen Sie uns an +49 30 7130 297 0



S-CAPE becomes caresyntax®

The next dimension of integrated OR solutions

caresyntax® – The experts for your integration solutions in the O.R. and their clinical environments

The German IT company S·CAPE® has been a pioneering manufacturer of innovative integration solutions in the O.R for over 25 years. It is now time to continue this success story under a new name: caresyntax®. With a significant extended product portfolio, especially with our software suite qvident®, we will explore new paths. Main challenges are the further optimization of the O.R. workflow, the reduction of the administrative weight and the use of a complex cloud-based O.R. data analytics solution to enhance future performances in the modern hospital.

For further information please visit our website, send us an email (caresyntax@caresyntax.com) or call +49 30 7130 297 0

 


        
      

      
    

    

		


			
				
					Highlighted News
	 
Caresyntax Appoints Bruce Ramshaw, MD, Renowned Systems and Data Science Pioneer as its Chief Medical Informatics Officer September 28, 2023
	 
Caresyntax, Relyens and Intel are collaborating to launch the Connected Surgery program which uses an AI-based surgery platform – APHP-BOPA is the first to evaluate in Europe May 9, 2023
	 
National Perioperative Nurse’s Week November 12, 2023
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